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Abstract (en)
The process for making the bituminous road surface on supporting ground comprises the production of at least one base or bed course and/or a
surfacing, with possible interposition of a bonding course, and it is characterised according to the invention in that a binder enrichment course of the
bottom of the bed is applied onto the support before the bed course, the former comprising at least one course of aggregate and at least one course
of highly over-enriched binder. Public works.

Abstract (fr)
Le procédé de construction du complexe bitumineux routier sur un sol support comprend la réalisation d'au moins une couche de base ou d'assise
et/ou d'une couche de roulement, avec interposition éventuelle d'une couche d'accrochage, et il est caractérisé selon l'invention en ce que l'on
applique sur le support, avant la couche d'assise, une couche d'enrichissement en liant du bas de l'assise, comprenant au moins une couche de
granulats et au moins une couche de liant fortement surdosée. Travaux publics.
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